
vv LENS 
JAARVERSLAG 1973-1974.  
 
Inleiding  
LENS heeft wederom een nogal enerverend jaar achter de rug. De promotie van het eerste elftal maar de Eerste Klasse 
KNVB mag best het hoogtepunt worden genoemd. Hoewel sommigen in onze vereniging blijkens ingezonden stukken in ons 
klubblad het streven naar hogere prestaties niet waarderen, zijn wij toch blij met de behaalde suksessen van het eerste.  
Trouwens, bij voetballen gaat het nu eenmaal om het streven beter te zijn dan de ander. En als dat gebeurt binnen het kader 
van de sportieve middelen, die ter beschikking staan, dan kunnen we daar best vrede mee hebben.  
Bestuurlijk gezien begon het verenigingsjaar 1973-74 allerberoerdst. Pas half oktober kon een nieuw bestuur worden 
gepresenteerd en gekozen.  
Het afgelopen verenigingsjaar stond ook in het teken van de bouw. Dit betekende, dat er nogal eens in het klubgebouw 
geïmproviseerd moest worden. Helaas bleken niet alle leden, begrip te hebben. Omdat de middelen daartoe ontbraken zal de 
inrichting van de nieuwbouw de nodige tijd vergen. Aan het begin van het nieuwe seizoen kan de de nieuwbouw niettemin (en 
nog niet helemaal volmaakt) in gebruik worden genomen.  
Bestuur  
Op 15 oktober 1973 werd het bestuur in de volgende samenstelling gekozen:  
Hans van der Kleij  (voorzitter)  
Guido Halleen  (sekretaris)  
Cor Nieuwenhuizen  (penningmeester)  
Simon de Bruyn en 
Cees van Beek   (kommissarissen).  
De bestuursformatie had vele maanden in beslag genomen. Onder meer, omdat enkele kandidaat-bestuursleden als 
voorwaarde hadden gesteld, dat een groter aantal leden zich beschikbaar moest stellen voor een functie binnen de 
vereniging. Zo niet, dan zou een te zware last op een te gering aantal schouders terecht komen. Hoewel niet volledig, slaagde 
de Formatiecommissie (S.de Bruijn, H. Houkes, W.Verheggen, J.v.d.Knaap en J.Zoun)  
erin nieuwe medewerkers aan te trekken, terwijl ook in psychoIogisch opzicht winst werd geboekt: meer leden werden zich 
bewust van de problematiek, waarmee de vereniging worstelde. De late start van het nieuwe bestuur betekende wel, dat met 
een werk- en besluitvormingsachterstand moest worden begonnen. Dit gevoegd bij de enorme aandacht, welke door de bouw 
werd opgeëist, maakt het verklaarbaar, dat het bestuur aan sommige andere zaken minder aandacht kon besteden.  
Ook bestuursleden zijn echter maar gewone vrijwilligers, die niet meer kunnen doen dan hun vrije tijd ter beschikking stellen.  
Aan het eind van het verenigingsjaar werd - althans voor wat betreft het bestuurswerk - afscheid genomen van Cor 
Nieuwenhuizen en Simon de Bruyn. Zij hadden zich om. te respecteren redenen niet meer voor een nieuwe periode 
beschikbaar gesteld. Dank voor hun inzet en zeer kollegiale samenwerking is op z'n plaats. De vereniging mag zich gelukkig 
prijzen, dat beide heren LENS - zij het op andere wijze - zullen blijven dienen.  
 
Senioren  
Over de resultaten bent u reeds uitvoerig ingelicht door de LENSrevue, terwijl ook naar het verslag van de SEKO verwezen 
kan worden.  
Voor het derde seizoen trad de heer W.G. Anderiesen als trainer op van de Seniorenselektie. Het is rnede zijn verdienste, dat 
de selektiegroep allengs tot een hechtere eenheid is gegroeid: één van de voorwaarden voor het bereiken.van goede 
resultaten. De problematiek rond de begeleiding van senioren 3 kon niet worden opgelost. Een trainer kan per dag hooguit 
twee elftallen begeleiden. Om die reden heeft het bestuur in overleg met de heer Anderiesen voor het komend seizoen 
gezocht naar een afzonderlijke trainer/begeleider voor het dorde elftal.  
De trainingsopkomst door spelers ven senioren 1 en2 was uitstekend, die van de spelers van het derde aanzienlijk slechter. 
De inzet van de spelers van de eerste selektiegroep inde wedstrijden, maar ook op de trainingen mag hier best geroemd 
worden. Er is het afgelopen jaar door sommigen nogal eens afgegeven op de naar hun mening bestaande bevoorrechte 
positie van selektiespelers. Een zeer opmerkelijke zaak, omdat de voorrechten er vooral in bestonden, dat verplicht tweemaal 
per week de training moest worden bezocht.  
Dit brengt mij bij de groep spelers van lagere elftallen. Voor deze groep was er ook een trainingsmogelijkheid. Maar deze werd 
relatief zeer weinig benut.  
Voor de groep lagere senioren was al eerder een systeem ingevoerd, waarbij de elftallen zelf een grotere verantwoordelijkheid 
kregen te dragen m.b.t. materiaalvoorziening en afschrijvingen. Het afgelopen seizoen heeft aangetoond, dat een aantal 
elftallen deze verantwoordelijkheid niet aankon. Nimmer was het aantal niet-opkomers, afschrijvers en inkomplete elftallen zo 
groot. De Senioren Kommissie werd volgens het bestuur wat al te gemakkelijk als zondebok" aangeduid. Het komend seizoen 
zal aan de elftallen minder zeggenschap worden gegeven, terwijl vanaf het begin strenge maatregelen zullen worden 
genomen tegen niet-opkomers en te-late-afschrijvers. Dit vooral in het belang van de goedwillende spelers, die gewoon recht 
hebben op een plezierige voetbalzondag.  
 
Junioren, pupillen en welpen 
Het beleid was erop gericht de spelers, die daarvoor in aanmerking kwamen, een behoorlijke voetbalopleiding te geven, want 
LENS gaat er prat op prestatie uit eigen kracht te leveren. Een goede trainingsopbouw bij de jeugd is daarvoor onontbeerlijk. 
Afzonderlijk vermeld mag worden de woensdagmiddagklub voor pupillen en welpen. De georganiseerde onderlinge 
kompetities en de aktiviteiten in het klubgebouw bij slecht weer bleken een groot sukses.  
Door de Kontakt Kommissie, Juko en Puweko is het afgelopen jaar veel aandacht besteed aan aktiviteiten in de 
ontspanningssfeer. De nieuwbouw zal het komend seizoen op dit terrein nog meer mogelijkheden bieden.  
Spijtig is het, dat als gevolg van de noodzakelijke reparaties aan de veden niet voor alle elftallen toernooien konden worden 
georganiseerd. 
 
 



Strafkommissie 
Voor het eerst heeft het afgelopen seizoen een strafkommissie, bestaande uit de heren Houkes en Verheggen, 
gefunktioneerd.Het bestuur heeft met voldoening het werk van deze kommissie gevolgd. Deze kommissie heeft het bestuur 
veel werk uit handen genomen en wist bovendien wijs te oordelen. Gebleken is, dat ook bij de voetbalbond waardering voor 
het werk van deze kommissie bestaat. 
 
Ledental 
Evenals in het voorgaande verenigingsjaar is ook nu weer het ledental teruggelopen. Per 1 juli 1973 telde LENS 667 leden, 
per 1 augustus 1973 680 en per 30 juni 1974 bleek het ledental onder de 600 te zijn gedaald (596).  
Het aantal afgevoerde leden was tweemaal zo hoog als het aantal nieuwe aanmeldingen, resp. 170 en 84. Vorig jaar 144 en 
113.  
De oorzaken van de daling van het ledental zijn zeer verscheiden. Genoemd kunnen worden: vorhuizilng buiten Den Haag 
(een jaarlijks stijgend aantal), weekendtoerisme (steeds meer ouders van leden trekken er tijdens het weekend op uit naar 
campings e.d. hetgeen niet te kombineren valt met sportbeoefening gedurende het weekend) , gebleken ongeschiktheid voor 
voetbal- of teamsport (meer dan voorheen wordt in zulke gevallen geadviseerd een andere sport: te gaan beoefenen) , diverse 
soorten van teleurstelling , zoals het niet uitverkoren worden voor een selektiegroep, plaaltsing in een te laag elftal, onvolledig 
uitkomen van het elftal in wedstrijden.  
In ons vorige jaarverslag hebben we reeds gemeld, dat het bestuur niet afkerig was van een vermindering van het ledental. Dit 
vooral omdat het ledental te hoog was voor de capaciteit van onze velden, waardoor vooral de Seko en Juko zwaar werden 
belast met organisatorische problemen.  
Eindigden wij het seizoen 1972-73 met 52 nieuwe elftalen, nadat het met 48 was begonnen, het afgelopen seizoen werd 
begonnen met 46 elftallen en geëindigd met 43 elftallen. Het nieuwe seizoen zullen we ingaan met vermoedelijk 41 elftallen.  
8ij de senioren overtrof het aantal bedankjes (41) duidelijk het aantal nieuwe leden (18).Toch beginnen we in het nieuwe 
seizoen met een iets groter aantal senioren (183 tegen 179), dankzij de doorstroming van 28 A-kIassers.  
Het aantal A-klassers liep terug van 99 naar 72. Tegover 5 nieuwe aanmeldingen stonden 39 bedankjes; 35 B-klassers 
stroomden door, terwijl 28 A-klassers naar de seniorenafdeling verhuisden.  
Het aantal B-klassers daalde van 84 tot 66. Tegenover 8 nieuwe aanmeldingen stonden 26 bedankjes; 35 C-klassers werden 
B-klasser en 35 B-klassers werden A-klasser.  
Ook bij de C-klassers een duidelijke teruggang: van 108 naar 88. Tegenover 4 nieuwe aanmeldingen stonden 27 bedankjes;. 
3.8 pllJI-. pillen 5;troo1:1:1den door en 35 C-k,la,s,sers, werden B-klassers;.  
Het aantal pupillen liep terug van 71 naar 53. Tegenover 14 nieuwe aanmeldingen stonden 13 bedankjes; 19 welpen 
stroomden door, terwijl 38 pupillen C-klasser werden.  
Het aantal welpen steeg van 49 tot 56. Tegenover 10 bedankjes, stonden 36 nieuwe aanmeldingen; 19 welpen werden pupil.  
Het aantal damesleden zakte van 16 naar 5. Tegenover 3 nieuwe aanmeldingen stonden 14 bedankjes.  
Het aantal niet-spelende leden zakte van 74 naar 72. tegenover  6 nieuwe aanmeldingen stonden en 9 bedankjes, terwijl 1 
senior ns- lid werd.  
 
Kontakt Kommissie (KaKa)  
De KaKa kan terugzien op een geslaagd seizoen. Er was een uitstekende relatie met andere kommissies en het bestuur. Het 
komend seizoen zal de KaKa haar werkterrein kunnen verbreden, nu de klubakkomrnodatie meer mogelijkheden biedt. Zo zal 
het mede de taak van deze kommissie zijn, de spelers van lagere elftallen bij haar aktivitieiten te betrekken.  
 
Redaktie LENSrevue  
De redaktie klaagt in haar jaarverslag over de te geringe aktie bij de leden. Dat is niets nieuws: het is nu eenmaal een bekend 
verschijnsel, dat de leden niet zo gemakkelijk naar de pen grijpen. De redaktie zal - net als het bestuur - met dit gegeven 
moeten leren leven. Desondanks zal de redaktie zelf een aktiverend beleid moeten voeren. Men zal zelf  de boer op moeten 
gaan en geen afwachtende houding aannemen. Aan het. begin van het jaar werd een forse groep gastschrijvers 
geïntroduceerd; helaas is van die gastschrijverij niet veel terechtgekomen. Wat betreft de klachten uit de lagere elftallen over 
de te geringe aandacht, meent het bestuur, dat de redaktie die klachten naar de betreffende elftallen zelf kan terugspelen. Zij 
hebben van de geboden mogelijkheden te weinig gebruik gemaakt.  
 
Verzorging LENSrevue  
Een groot deel van het jaar hebben de verzorgers van de LENSrevue gebruik mogen maken van de ruimte, welke door mevr.  
Bep ‘s-Gravendijk beschikbaar werd gesteld. De vouwploeg huisde doorgaans op dinsdagavond bij Frank Straathof. Het 
komend seizoen zullen alle aktiviteiten in het klubgebouw kunnen plaatsvinden. De groep medewerkers zal drastisch 
uitgebreid moeten worden, omdat veel van de huidige medewerkers reeds andere taken in de vereniging vervullen.  
 
Toto Kommissie  
Onze Toto-aktiviteiten hadden duidelijk te lijden van de algemene teruggang in de belangstelling voor dit kansspel. Het 
resultaat dat werd geboekt kan dan ook allerrninst als minderwaardig worden beschouwd. Het bestuur blijft daarom dankbaar 
voor de onverminderde inzet van de totoploeg. Benieuwd kijkt het bestuur uit naar de mogelijke gunstige gevolgen van de 
invoering van een Nederlandse Lotto. Toto Kommissie en bestuur rekenen op de medewerking van velen, om ook de Lotto 
voor onze vereniging tot een sukses te maken.  
 
Akkommodatie 
Over de uitbreiding van het klubgebouw en de nieuwe mogelijkheden, die daardoor worden, geboden, is reeds uitvoerig 
geschreven. De exploitatie van het geheel zal de nodige (ook financiële) Zorgen geven. Daarom wordt een beroep gedaan op 
de leden medewerking te verlenen bij her verrichten van bijvoorbeeld onderhoudswerkzaamheden. Wat betreft de velden, 
moet van de voortreffelijke samenwerking met de Gemeentelijke Plantsoenendienst melding worden gemaakt. Aan het eind 
van het seizoen werd een beregeningsinstallatie aangelegd voor alle drie de velden. Deze heeft uitstekend gefunktioneerd 
gedurende de reparatieperiode. Het eerste veld kreeg een zeer grondige beurt, hetgeen overigens pas over een jaar volledig 
effekt zal sorteren. 



De bouwwerkzaamheden betekenden een belemmering voor het vervaardigen van nieuwe reklameborden; daar was 
gewoonweg geen ruimte voor. Het komend seizoen zal hieraan weer volop aandacht kunnen worden besteed. De 
toegenomen belangstelling bij de wedstrijden van ons eerste kon redelijk opgevangen worden. Een verbetering van de entree 
naar onze terreinen behoort echter nog tot de onvervulde wensen. Een aantal vrijwilligers heeft het afgelopen seizoen een 
tegelpad naar de overdekte tribune aangelegd; hiertoe werd gebruik gemaakt van tegels, die werden opgekocht uit de boedel 
van de inmiddels afgebroken tribunes op Houtrust. Het aantal kleuters op ons terrein is de laatste jaren drastiasch 
toegenomen. Een speelterreintje is dan ook geen overbodige luxe. Het bestuur heeft inmiddels van de gemeente toestemming 
gekregen een dergelijk terreintje aan te leggen op een gedeelte van de groenstrook langs het eerste veld. Wie helpt ons 
echter aan speelwerktuigen?  
 
Krantenaktie  
De gestegen papierprijs maakte het voeren van een krantenaktie interessant. Het systeem, waarbij wekelijks een elftal werd 
ingeschakeld bleek redelijk te funktioneren. Onder bezielende leiding van Gerard Duivesteijn en met medewerking van 
elftalleiders werden heel wat kilo' s opgehaald.  
 
Elftal Van De Week  
Voor het eerst werd dit jaar geëxperimenteerd met een "elftal van de week", dat vooral in het weekend behulpzaam zou 
moeten zijn bij het verrichten van allerlei taken. Het resultaat was nog pover, maar een hernieuwd experiment is zeker de 
moeite waard.  
 
Beheer klubgebouw  
Na vier jaar voortreffelijke arbeid heeft het echtpaar Hierck afscheid van ons genomen als verzorgers van onze dorstige en 
hongerige magen. Het komend seizoen zal daarom een beroep gedaan worden op een nog grotere groep vrijwilligers. De 
aanloopperiode van het afgelopen jaar schenkt vertrouwen in het slagen van deze opzet. Hoewel het er door de uitbreiding 
van de bar en het funktioneren van een tweede uitgiftepunt niet eenvoudiger op zal worden. Vermeld mag mag worden, dat 
het introduceren van kroketten een groot sukses was, getuige de enorme aantallens die over de toonbank gingen. Het 
komend seizoen zal een andere wens – tapbier - in vervulling gaan.  
 
Slotwoord  
LENS is nog steeds in ontwikkeling, heeft zijn definitieve "draai" nog niet gevonden. De vraag is, of het komend seizoen de 
ontwikkeling al in een eindfase komt. Vermoedelijk niet. Op de eerste plaats zal LENS moeten wennen aan het eerste-klas-
bestaan, hetgeen hogere eisen stelt aan de LENS-organisatie. Op de tweede plaats ontbreekt het komend jaar nog de 
optimale inrichting van het klubgebouw.  
Daarbij komt het voor het eerst volledig in eigen beheer "runnen" van kantine en bar. Nu staat overigens al vast, dat het 
komend seizoen voor lang niet alle taken vrijwilligers beschikbaar zijn. Kortom, er is veel aan LENS te doen. Ik wens mijn 
opvolger Gerard v.d. Steen en het bestuur daarom veel sukses.  
 
Guido Halleen, 
Algemeen sekretaris.  
 



Jaarverslag Junioren Kommissie en Pupillen en Welpen Kommissie 1973-74.  
Ook nu weer moest de Juko de nieuwe kompetitie incompleet beginnen. Vier zittende leden en één jonge nieuwkomer 
moesten de zware taak op zich nemen om met 22 elftallen het nieuwe seizoen succesvol te laten verlopen. Een haast 
onmogelijke taak, te meer daar een lid van de Juko in de loop van het seizoen de training en leiding van het eerste C-elftal 
van de oorspronkelijk aangestelde trainer moest overnemen.  
Het vijftal dat de moed had deze taak te aanvaarden was:  
Ruud Becker,  
Jan Hop,  
Nico Osse,  
Otto Kortekaas en  
Gerard van den Steen,  
waarvan Nico Osse tevens was belast met de leiding van de PUWEKO.  
Ook deze kommissie startte niet op volle sterkte. Naast Nico Osse hadden zitting:  
Arnold Brouwer  
Wim van der Linden en  
Martin Reuver.  
Gelukkig dat Joop Meuleman en Paul van den Steen nog dikwijls deze kommissie konden steunen.  
In de tweede helft van het seizoen mochten wij Wil v.d. Wilk als mede Jukolid begroeten. Een welkome aanvulling voor een 
onderbezette kammissie.  
Het seizoen werd begonnen met 7 A-klasse elftallen, 7 B-klasse, 8 C-klasse, 6 Pupillen en 4 Welpenelftallen, totaal dus 31 
elftallen waarvan er 4 op zondag en 28 op zaterdag gingen spelen.  
De aanwinst van pupillen was zeer gering. Slechts 8 nieuwe pupillen meldden zich aan. Niet voldoende om een nieuw elftal in 
te delen.  
Bij de welpen meldden zich gedurende het seizoen 26 nieuwe leden aan. Een groot deel daarvan aan het begin van het 
seizoen, waardoor al snel met vijfde elftal en in februari 1974 het zesde elftal kon worden ingedeeld.  
Bij de junioren was er een verloop, deels door verhuizing naar elders, deels ook door gebrek aan interesse van de betrokken  
spelers, waardoor de noodzakelijke straf - het niet meer opstellen gedurende de rest van het seizoen - moest volgen. Het 
resultaat was, dat al spoedig het zevende elftal en in de tweede helft van de kompetitie het vijftiende moest worden 
teruggetrokken. 
Het aantal spelers, waarmede wij het seizoen 1973-74 aanvingen, was:  
A-Klassers  89  
B-Klassers 87  
C-Klassers  108  
Pupillen  73  
Welpen  49  
Totaal  406  
Gedurende het seizoen was er een vrij fors verloop van juniorleden. Zoals hierboven gememoreerd gedeeltelijk ontstaan door 
gebrek aan interesse bij de spelers, gedeeltelijk ook door verhuizing, maar ook omdat sommige spelers nogal eens niet 
konden worden opgesteld, nadat ons A7 en ons B7 moest worden teruggetrokken. Het nieuwe seizoen 1974-75 zullen wij 
starten met 18 junioren, 5 pupillen en 5 welpen elftallen, resp. 80 A, 70 B, 90 C-klassers, 56 pupillen en 57 welpen. Totaal dus 
353 leden. Aanmerkelijk minder dan bij de start 1973-74.  
Resultaten  
Ook nu weer moesten wij toezien dat ons A1 degradeerde en dus volgend seizoen in de normale kompetitie van de afdeling 
Den Haag moet uitkomen. Was dit nodig? Neen. Er was een aantal factoren, dat aan deze degradatie ten grondslag lag. Het 
trainingsbezoek liet veel te wensen over. De inzet tijden de trainingen en wedstrijden was ook niet alles. Wat de oorzaak van 
dit alles was zullen wij hier maar onbesproken laten. De nieuwe Juko zal in nauw overleg met het bestuur en de nieuwe trainer 
alles in het werk moeten stellen het verloren gegane terrein te herwinnen. Voor alles zal er goede samenwerking tussen alle 
partijen noodzakelijk zijn. De overigo A-elftallen eindigden als middenmoter, dus dit jaar geen kampioenen.  
De B-klassers deden het veel beter. Twee kampioenen, B1 en B2, twee elftallen op de tweede plaats, B3 en B4, en twee op 
de derde plaats, B5 en B6. Het trainingsbezoek van de selektie was bijzonder goed, terwijl ook de lagere elftallen een goed 
gebruik maakten van de geboden trainingsmogelijkheden.  
Bij de C-klassers over het algemeen zeer slechte resultaten. Slechts het 21e (kampioen) het 22e (2e plaats) en het 19e (4e 
plaats) bereikten redelijke resultaten. De overige elftallen, waaronder C1, lieten het volledig afweten. De trainerswisseling en 
het slechte trainingsbezoek van de selektie, het gebrek aan de zo nodige inzet, waren enige oorzaken van de slechte 
resultaten van C1.  
Dit seizoen is gebleken, dat reeds op vroege leeftijd (bij de welpen) de spelers moet worden geleerd, dat de training voor de 
selektie een verplichting is. Alleen dan kunnen wij bereiken, dat in een later stadium het trainingsbezoek voor de selektie een 
normale zaak wordt.  
De prestaties van de pupillen en welpen waren dit seizoen beter dan voorheen. De zeer geslaagde aanpak van de 
woensdagmiddagklub, de aparte selektietraining voor pupillen en welpen hebben hun vruchten afgeworpen. Wij zullen in deze 
geest moeten doorgaan, willen wij de door ons eerste seniorenelftal bereikte plaats behouden. Een goede aanpak van de 
welpen- en pupillentraining is de basis voor latere successen bij de senioren!.  
Een overzicht van de totale behaalde resultaten volgt hieronder:  
A  113  42  27  44  111 243 - 222  
B 108  72  22  14  166  339 - 130 
C  135  54  19  62  127  368 - 397  
Sub-tot 356  168  68  120  404 950 - 749  
Pups  106  50  12  44  112  193 - 158  
Welpen   90  28  15  41  71    92 - 161  
Totaal 552 246  95  211  587  1235-1068  
Trainingen  
De opkomst bij de A- en C-klasse trainingen was zeer slecht. Zelfs bij de A-klassers was de opkomst bij de training, in de tijd  



dat er van degradatie sprake was, minimaal. De trainerswisseling bij de C-klassers al gauw na het begin van het seizoen, was 
eveneens fnuikend.  
De Juko zal hier komend seizoen de nodige aandacht aan moeten besteden en strenger gaan optreden, indien geselekteerde 
spelers niet regelmatig de trainingen bezoeken.  
Voor het eerst dit jaar trainden de pupillen en welpen in de vroege avonduren, hetgeen een succes is gebleken.  
De trainingen voor de lagere elftallen liepen met uitzondering van allweer de A-klassers bevredigend. De 
woensdagmiddagklub werd een succes. Onder enthousiaste leiding en met medewerking van enkele moeders, die het 
klubgebouw “bemanden” werd een ondetlinge kompetitie verspeeld, waarbij bekende elftallen als Feijenoord, Ajax, Bayern 
München, enz. elkaar om de bokaal bestreden. Een zeer geslaagd experiment, dat voor herhaling vatbaar is. Naast deze 
wedstrijden was er ook nog tijd voor trainingsavonden.  
Alle trainers, spelers en ouders, die hun medewerking aan de trainingsbijeenkomsten verleenden, willen wij hiervoor 
bedanken.  
Toernoooien  
Wij hebben dit jaar onze toernnooien onder behoorlijke weersomstandigheden kunnen verspelen. Ook nu weer was de 
organisatie perfect, dankzij onze toernooikommissie en iedereen, die hieraan zijn medewerking verleende.  
Ook nu weer hebben wij moeten constateren, dat het enthousiasme voor toernooien bij het stijgen der leeftijd van de spelers 
afneemt.  
Sportdag  
Onze sportdag werd onder goede weersomstandigheden gehouden. Ruim 80 pupillen, welpen en C-klassers namen er aan 
deel. Het kampioenselftal, LENS 9, was bijna kompleet aanwezig om de leiding van de sportdag te assisteren bij diverse 
onderdelen.  
Ook bij dit onderdeel van onze activiteiten valt een vermindering van belangstelling waar te nemen bij de oudere spelers.  
Sportkampen  
Wij namen aan drie karmpen deel. 24 Pupillen en welpen gingen naar Leusden, 20 C-klassers naar Borculo en slechts 7 B-
klassers gaven zich op voor Weert. Dat er toch nog spelers naar dit kamp gingen, was te danken aan het Steeds maar weer 
vragen bij alle betrokkenen. Ook hier dus een duidelijke teruggang bij de "ouderen".  
Disco Avonden  
Einde1ik een aktiviteit, waarvoor de belangstelling van deze "ouderen" wel groot was. Dankzij een voortreffelijk werkende 
KaKa konden voor groot en klein een aantal avonden woden op touw gezet, waar het bezoekersaantal evenredig aan het 
geproduIceerde geluid was. Onze dank aan de KaKa voor deze avonden, die vaak zo belangrijk zijn om de onderlinge band te 
verstevigen.  
Leidersavonden.  
Omdat er op de avonden praktisch geen gelegenheid was om bijeenkomsten met leiders te houden, is er dit jaar niets van 
terecht gekomen, hoewel een veel nauwer kontakt met onze leiders toch zo belangrijk is. Het is zaak volgend seizoen dit 
kontakt te verstevigen en meerdere keren per seizoen bijeenkomsten met de leiders te organiseren. Er komt nu daarvoor door 
de nieuwbouw ruimte voldoende beschikbaar.  
Cursussen  
Er begint wat meer animo te komen voor de door de KNVB georganiseerde cursesse. Afgelopen seizoen werden twee leiders 
gediplomeerd. Ons aller heer Flumans en Joop Meuleman behaalden het diploma voor de basiscursus terwijl Paul van den 
Steen het diploma jeugdtrainer behaalde.  
Wij hopen dat komend seizoen meerdere leiders zich voor een van de cursussen zullen opgeven.  
Haagse jeugdselektie  
Sedert enige jaren heeft onze vereniging weer onder bepaalde voorwaarden deelgenomen aan het zgn. Jeugdplan Nederland 
van de KNVB. Enkele spelers, Ton 's-Gravendijk, Stanley Brard, Ton van Velzen en later ook Rudie Versteeg hebben hieraan 
deelgenomen. De Juko is nog steeds niet enthousiast over de Jeugdplannen. Er wordt veel te weinig rekening gehouden met 
de belangen van de spelers en van de verenigingen. De Juko van het komend seizoen zal terdege moeten overwegen of nog 
verder medewerking moet worden verleend.  
Elftal van de Week  
Er is een poging ondernomen om per week één of twee elftallen iets te laten doen wat in het belang is van de vereniging. De 
krantenaktie werd een succes. Er werd, mede dankzij de hoge papierprijs, veel geld (hoeveel?) opgehaald. Gerard Duivesteyn 
was steeds present om de Avia-auto  te rijden en er waren altijd wel voldoende pupillen en welpen aanwezig om per wijk de 
oude kranten op te halen. Minder enthousiast zijn wij over de aktiviteiten op zondag. De opgeroepen jongens wisten dan niet 
bij wie zij zich moesten melden en moesten dikwijls onverrichterzake weggaan.  
Toch een aktiviteit, die de moeite waard is om te worden herhaald.  
Algemeen  
Dit jaar niets over de Juniorenraad. Pogingen om de Jura weer leven in te blazen faalden volkomen. Toch is het belangrijk dat 
de junioren zich alvast gaan inleven in de organisatorische problemen van de vereniging. Daaruit kunnen de leiders, 
kommissieleden, of bestuurders voor de toekomst groeien.  
Vergaderingen met andere verenigingen hebben niet plaatsgevonden. Wel zijn er weer pogingen in het werk gesteld om de 
"Escampbokaal" te gaan verspelen. De gedachten gaan uit naar wedstrijden tussen de pupillen en de welpen elftallen.  
Wij nemen in deze een afwachtende houding aan.  
De vergaderingen van de Juko moesten ook dit seizoen weer in het klubgebouw plaatsvinden. Een onmogelijke zaak voor een 
kommissie, die zulke belangrijke zaken heeft te behandelen. De op de rnaandagavonden geplande wedstrijd voor de junioren 
konden niet doorgaan, omdat er anders helemaal niet te vergaderen valt. Gelukkig komt daar volgend seizoen de hoognodige 
verandering in. Voor het komend seizoen zal de Juko een belangrijke wijziging ondergaan. Ondergetekende heeft de wens te 
kennen gegeven volgend seizoen niet meer als sekretaris van de Juko op te treden. Hij heeft het werk steeds met plezier 
gedaan, maar is van mening dat er nu weer eens een ander deze taak op zich moet nemen.  
Jan Hop zal volgend seizoen zijn taak overnemen. Ik hoop, dat de Juko, waarvan nu al bekend is dat er minstens zeven 
enthousiaste LENS-leden zijn, die hierin zitting zullen nemen, volgend seizoen de zware taak tot een succesvol einde zal 
brengen.  
Gezien do samenstelling van deze kommissie ben ik daar niet bang voor.  



Samen met Wil v. d. Wilk zal ik volgend seizoen in het bestuur zitting nemen en de Juko mag er op rekenen, dat de jonge 
LENS-leden steeds op mijn medewerking mogen rekenen.  
Mijn dank gaat uit naar mijn kommissieleden en iedereen, die in het afgelopen jaar de jeugdafdeling van onze vereniging met 
wisselend succes zijn of haar steentje heeft bijgedragen.  
’s-Gravenhage, 4 Juli 1974 
G.B. van den Steen.  
 
JAARVERSLAG SENIORENKOMMISSIE 1973-74  
 
De Seniorenkommissie werd in de afgelopen jaar geformeerd door de heren  
C.Bloks,  
N. Koot  
J.v.Wassem en  
G v.d. Velde (secretaris).  
Aan deze formatie werden nog toe gevoegd de heren  
G. Coomans,  
Rob Bom en  
W.Michels  
voor individuele taken.  
De samenwerking onderling kunnen wij uitstekend noemen en de in de loop van de kompetitie ontstane moeilijkheden op 
diversen gebieden werden na overleg goed opgelost en overwonnen.  
De ergste moeilijkheden ontstonden tijdens de autoloze zondagen en daarna. Door wegblijvers en een onnoemelijk aantal 
afschrijvers, 284 geregistreerde, was het vaak ondoenlijk de elftallen kompleet de wei in te krijgen. Wij hebben getracht door 
‘n radikale maatregel, n.l. terugtrekken van het 10e elftal, enige verlichting te brengen, doch die hoop was ijdel. We hadden 
meer elftallen moeten terugtrekken met alle konsekwenties van dien. Het heeft ons enorm gespeten voor het 10e, vooral voor 
de goedwillenden! Helaas om technische redenen hadden we geen alternatief.  
Over de promotie van het 1e is al genoeg geschreven, ook over de gevolgen hiervan, n.l. de degradatie van het 2e. Over het 
kampioenschap van het 3e willen we wel even stilstaan. Deze prestatie is des te groter als men weet dat dit elftal niet een keer 
in z'n geplande opstelling heeft kunnen spelen. Door allerlei omstandigheden moest bijna iedere week dhr. Anderiesen een 
beroep doen op het 3e  voor aanvulling van 1 en 2. Het kampioenschap kreeg daardoor volgens ons meer reliëf. HeIaas kon 
de kroon niet op het werk worden gezet door promotie. Het 4e wist zich geroutineerd door de kompetitieklus heen te werken 
en wist zich met enige redelijke resultaten te handhaven. Nauw verband met het kampioenschap van het 3e is de degradatie 
van het 5e, zoals voor het 3e gold, is het 5e kind van de rekening geworden, doordat zij weer spelers moesten afstaan aan het 
3e . Zaak is het om het verloren 1e klasseschap snel terug te winnen.  
Het 6e elftal heeft bijna de gehele kompetie op de 1e plaats gestaan. Op het allerlaatst werden ze door GONA achterhaald. De 
noodzakelijk geworden beslissingswedstrijd werd overtuigend verloren. De hoop dat het 6e de plaats van het 5e zou innemen 
werd wreed verstoord. De overige elftallen konden zich redelijk handhaven. Het veteranen elftal (11e ) heeft veel zorgen 
gegeven in verband met de vele afschrijvingen.  
Het systeem van materiaal, ballen, vlaggen, enz. bij de aanvoerders, funktioneerde redelijk goed, evenals de samenwerking 
met de aanvoerders. Het systeem van afschrijven bij de aanvoerders heeft niet ieders goedkeuring. Wat ons opgevallen is, dat 
men weinig overredingskracht gebruikt heeft om afschrijvers van gedachten te doen veranderen en dat de aanvoerders over 
het algemeen weinig moeite hebben gedaan om de afschrijvingen in hun elftal te beperken. Onze gedachte was, dat men bij 
de aanvoerders minder met uitvluchten zal komen als bij de een of ander, die verder weg staat van het elftal.  
De samenwerking met de trainer dhr. Anderiesen verliep redelijk goed, hoewel het soms erg moeilijk was om aan al zijn 
wensen tegemoet te komen. De promotie van het 1e bewijst wel, dat de trainer het langste eindje trok, en het dan ook goed 
gezien heeft.  
Tot slot wilden wij van de Seco eenieder bedanken die gevraagd of ongevraagd hebben meegeholpen onze taak enigszins te 
verlichten. Vooral de Juko.  
SECO  
's-Gravenhage, 1 juli 1974  
 
VERSLAG KLUBGEBOUW-KOMMISSIE 1973-74.  
In de loop Van dit verenigingsjaar werd een begin gemaakt met het gedeeltelijk in beheer nemen van de exploitatie van de 
"bar" en wel op de zondag en woensdag.  
Hiertoe werden in de kommissie benoemd de heren: 
N.Hoefnagel, Fr.Straathof en M.v.Zilfhout.  
De heren Straathof en Van Zilfhout hebbon zich op deze dagen belast met de leiding van de verkoop. De heer Hoefnagel nam 
de coördinatie van de medewerkers op zich. De commissie meent te mogen vaststellen, dat deze "exploitatie" op redelijke 
wijze is verlopen.  
Vanzelfsprekend moesten er verschillende kinderziekten worden overwonnen, doch de bezetting van de mankracht heeft in 
het algemeen geen ernstige stagnatie ondervonden.  
Degenen, die in het verstreken jaar zich voor de werkzaamheden achter de bar en in de keuken beschikbaar hebben gesteld, 
en waarop steeds een beroep kon worden gedaan, is de kommissie bijzonder veel dank verschuldigd.  
Het bereikte financiële resultaat, hetwelk in de jaarstukken van de penningmeester tot uitdrukking zal komen, zal ook hem tot 
voldoening strekken.  
Hierbij dient evenwel te worden aangetekend, dat de heer en mevrouw Hierck, die op de overige dagen de exploitatie 
verzorgden, hierin een niet gering aandeel hebben gehad. We denken hierbij vooral aan de verzorging van de inkoop, welke 
taak zij op hun schouders hadden en waardoor een vlotte verkoop verzekerd was. Ook de wijze waarop zij de administratie 
hebben gevoerd, was van dien aard, dat de maandelijkse afrekeningen geen moeilijkheden opleverden.  
De kommissie wil er gaarne op wijzen, dat deze administratie van het grootste belang is om het klubgebouw verantwoord te 
exploiteren.  



Nu de heer en mevrouw Hierck in de toekomst geen deel meer zullen uitmaken van de bezetting, verdient het aanbeveling 
hieraan speciale aandacht te wijden.  
Voor het komende verenigingsjaar zal de bezetting nagenoeg geheel door eigen leden dienen te geschieden. Hiervoor zullen 
een groot aantal medewerkers nodig zijn, temeer omdat de mogelijkheid van een vergroot aantal verkooppunten optimaal zal 
dienen te worden benut.  
De kommissie doet graag een beroep op alle leden de heer N.Hoefnagel bij zijn werkzaamheden in dit verband, alle 
rnedewerking te verlenen.  
Er is in de voorbije maanden door de vereniging een belangrijk bedrag in het klubgebouw geïnvesteerd. Het is, ook uit 
verenigingsstandpunt bezien, een normale zaak, dat de verhoogde lasten uit de exploitatie van het klubgebouw kunnen 
worden betaald. De mogelijkheid hiertoe is zeker aanwezig.  
Tegenover de voordelen aan deze uitbreiding verbonden zullen de leden hun zelfwerkzaamheid moeten stellen om deze 
verbeteringen ook financieel een succes te doen zijn.  
Graag zegt de kommissie allen heel hartelijk dank, die in het voorafgaande jaar op welke wijze dan ook hun steentje hebben 
bijgedragen.  
Moge ook het nieuwe seizoen ten aanzien van de explolitatie een goed jaar worden.  
Namens de Klubgebouw Kommoissie,  
H. Houkes.  
 
JAARVERSLAG REDAKTIE KOMMISSIE  
Het redaktieteam, dat het afgelopen seizoen bestond uit  
Nico Drabbe, Hans Zoun, en Aad Vervaart,  
kan rn.i. terugzien op een minder geslaagd seizoen. Wat er bij de leden van LENS leefde, werd zelden of nooit d.m.v. de 
LENSrevue naar buiten gedragen. Ook op herhaaldelijk verzoeken van de redaktie om ingezonden stukken werd bijna nooit 
gereageerd.   
Wat betreft samenwerking met het bestuur en overige kommisies kon de redaktie wel terugzien op een geslaagd seizoen.  
In de maand mei zegde Nico Drabbe zijn lidmaatschap van LENS en dus ook van de redaktie op. Ook "invaller" Hans Zoun 
heeft te kennen. gegeven volgend seizoen niet meer in aanmerking te kunnen komen. Het ziet er dus naar uit, dat het 
redaktiewerk volgend seizoen door een man gedaan moet worden.  
Een woord van lof op deze plaats gaat naar mevrouw Sonja Jager, die elke week weer de LENSrevue op voortreffelijke wijze 
wist te typen. Ook degenen die zorg droegen voor het stenciIIen, invouwen, adresplaatjes drukken, het naar de PTT brengen 
en al die anderen, die er voor zorgden, dat de LENSrevue elke woensdag weer in de bus viel, kunnen hier niet onvermeld 
blijven. Dit waren o.m.  
Frank Straathof, Hans Zoun, Otto Kortekaas, Wilma van, Beek, Fam ’s-Gravendijk, Ton 's-Gravendijk, Tinus van Zilfhout, Cor 
en Ap Hoppenbrouwers, Dhr. W.Michels sr., Fam. de Pagter, Ben Osse  
en al die anderen, die incidenteel hun medewerking verleenden.  
Wat dat betreft hoop ik volgend jaar op een zelfde medewerking tijdens het seizoen.  
Aad Vervaart.  
 
 
JAARVERSLAG KA-KA  
Bijzonder tevreden zien wij als Kontakt Kommissie terug op het afgelopen seizoen. Uit de vele reakties, die wij gedurende dit 
seizoen hebben ontvangen blijkt, dat een groot aantal LENSers het met ons eens is.  
Wij willen juist deze leden bedanken, omdat zonder hun inbreng alle door ons georganiseerde festiviteiten niet hadden kennen 
slagen. Bovendien zijn we erg blij met de vele positieve geluiden van di seizoen, omdat we hierin een uitgangspunt vinden 
voor onze pIannen in het komende seizoen.  
Om even stil te staan bij het afgelopen seizoen, naast de klaverjasavonden en de disko-avonden was er weer de traditionele 
barbecue, een Vlaamse Kermis en een tafeltennistoernooi en bovendien een avond, die speciaal op de wat oudere leden 
gericht was, hoeweI een aantal jongeren zich hier ook bijzonder goed vermaakte. Gezien de reakties willen wij het komende 
jaar meer van dit soort avonden organiseren.  
Op de kommissie-avond van dit seizoen is gebleken dat oud en jong er in ons klubgebouw een erg gezellige boel van kan 
maken.  
Wij hopen daarom dat naast het voetbal ook de andere aspekten van het verenigingsleven een grotere rol gaan spelen, dan 
de afgelopen jaren het geval is geweest. Naar aanleiding van het afgelopen seizoen geloven wij dat deze hoop zeer zeker niet 
ongegrond is. Wij zijn er al bijna van overtuigd dat het komende seizoen het voorgaande op dit gebied nog zal overtreffen.  
Tot slot bedanken wij alle leden, die zo spontaan hebben meegeleefd, voor hun bijdrage en medewerking.  
 
De Kontakt Kommissie 
Marianne Halleen  
Mary Jansen  
René van den Steen  
Ben Osse  
Peter Perreijn 
Hans Bertens.  
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